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Protokół nr 14.2025 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 20 lutego 2025 r.  

 

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2025 r. o godz. 14.00 a zakończono o godz. 15:05 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 14.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Bartłomiej Kucharyk zgłosił wniosek o wycofanie dwóch projektów uchwał:  

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa Niedrzwica 

oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna (druk nr 36);  

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Goraj, Strychy oraz Wierzbno, w gminie 

Przytoczna (druk nr 37). 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek  

o wycofanie głoszonych projektów z porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

W związku z powyższym Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr XIII Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 30 stycznia do 20 lutego 2025 r.  

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o realizacji Funduszu Sołeckiego za 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2025-2034 (druk nr 29); 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok (druk nr 30); 

• w sprawie zamiaru likwidacji „Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Janusza Kusocińskiego w Przytocznej – Szkoła Filialna w Wierzbnie (druk nr 31); 

• w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przytoczna w 2025 roku 
(druk nr 32); 

• w sprawie przystąpienia Gminy Przytoczna do realizacji Programu "Asystent 
osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego 
- edycja 2025 realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego (druk nr 
33); 

• w sprawie przystąpienia Gminy Przytoczna do realizacji Programu "Korpus 
Wsparcia Seniorów" na rok 2025 (druk nr 34); 

• w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
uczestników w ośrodku wsparcia Klub Senior+ w Przytocznej (druk nr 35); 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr XIII, uważa się protokół za przyjęty.    

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 19 

30 stycznia do 20 lutego 2025 r.– sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 
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Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Danuta Szczyszyk, 

2) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Bezpieczeństwa 

Publicznego Sylwester Mędryk, 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Waldemar Maciąg. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym – najważniejsza rzeczą chyba 

z punktu widzenia budżetu gminy i naszym to były spotkania, organizacja spotkań  

z firmami zainteresowanymi inwestycjami na terenie naszej gminy. Organizacji czy firm 

zgłasza się sporo do naszej gminy. Próbujemy wspólnie z panem Wójtem organizować te 

spotkania, abyśmy na każdej Komisji Finansów mogli wysłuchać koncepcji przedłożonych 

przez te firmy. Takie dwa spotkania odbyły się na już byłej Komisji Finansów. Następne 

planujemy na następnych komisjach. Przygotowałem materiały sesyjne. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk przedstawiła  

korespondencję przekazane do biura rady: 

• odpowiedź Wójta na interpelację Radnego Mirosława Romanowskiego  

w sprawie nadania nazwy Plac im. Braci Broekere działce gminnej  

o numerze 286/7; 

• odpowiedź Wójta na interpelację Radnej Marii Kuberskiej w sprawie 

zamontowania lampy przy posesji nr 9 i 10 przy ulicy Dworcowej; 

• odpowiedź Wójta na interpelację Radnego Zbigniewa Kluska w sprawie 

montażu lampy solarnej w Przytocznej na ulicy Słonecznej; 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5.  

Informację o realizacji Funduszu Sołeckiego za 2024 rok (załącznik nr 3) odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk. 

 Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 
2025-2034 

Skarbnik Joanna Matuszewska omówiła projekt uchwały. Pytań i uwag do projektu 

nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.96.2025 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki.  

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.97.2025 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) w sprawie zamiaru likwidacji „Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Janusza Kusocińskiego w Przytocznej – Szkoła Filialna w Wierzbnie 

Głos zabrał Wójt Bartłomiej Kucharyk – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo, zanim podejmiemy projekt tej uchwały, który szeroko był omawiany 

na ostatniej Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, ale też omawiany był wielokrotnie już, 

bo to już któraś uchwała w sprawie Szkoły w Wierzbnie, chciałbym dosłownie  

w telegraficznym skrócie troszeczkę przypomnieć całą historię, od czego to się zaczęło. 

Zaczęło się przede wszystkim od reformy oświaty, czyli likwidacji gimnazjum. Jak 

Państwo wiecie, wybudowaliśmy w 2016 roku nową szkolę z zamiarem takim, aby 

oddzielny był budynek dla szkoły podstawowej, oddzielony buforem w postaci hali 

sportowej i budynek gimnazjum miał służyć tylko i wyłącznie gimnazjalistom. Niemniej 

jednak stało się jak się stało, gimnazja zostały zlikwidowane i zestalimy z dosyć sporym 

problemem jeśli chodzi o warunki lokalowe, ale to nie tylko warunki lokalowe, to również  

kwestie związane chociażby z kadrą nauczycieli. Tutaj wielokrotnie o tym mówimy  

i niestety w tej sprawie się nic nie zmienia, a wręcz odwrotnie patrząc tylko i wyłącznie na 

skalę województwa lubuskiego dane są przerażające. Nauczycieli na rynku pracy jest 

coraz mniej. Osób, które się kształcą w tym zawodzie jest naprawą bardzo mało. Mamy 

chociażby dane z Uniwersytetu Zielonogórskiego. To dane są po prostu przerażające, jak 

mało studentów podejmuje się kształcenia w kierunku zawodu nauczyciela, w szerokim 
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tego słowa oczywiście rozumieniu. Wówczas po tej reformie oświaty, zmuszeni biliśmy 

dostosować nowe przepisy, dostosować nowe warunki do istniejącej rzeczywistości  

i propozycja z naszej strony była taka, aby szkoła wówczas przekształciła się w szkołę 

filialną, ale bez konieczności zmiany obwodów, tak żeby ta szkoła sobie spokojnie mogła 

dalej funkcjonować w kwestiach związanych z oddziałami przedszkolnymi i klasami 1-3, 

czy wówczas proponowaliśmy 1-6 i żeby 7-8 klasa. Pomysłów było mnóstwo, niemniej 

jednak każdy z tych pomysłów miał na celu tylko jedną rzecz, żebyśmy nie doszli do 

momentu takiego, w którym jesteśmy dzisiaj. Do momentu takiego, że w szkole na dzień 

dzisiejszy łącznie z przedszkolem uczęszcza 15 dzieci, a w przyszłym roku będzie tych 

dzieci 12, łącznie z przedszkolem zaznaczam. I to jest ogromny dramat, bo wszystkie 

nasze działania zostały niestety zniweczone przez, powiem to z pełną 

odpowiedzialnością, przez grupkę ludzi, którzy skutecznie, jak się okazuje z perspektywy 

czasu, powstrzymali tą możliwość, tą reformę, łącznie z negatywnymi opiniami 

ówczesnego kuratora oświaty. Dzisiaj też niestety nasza uchwała będzie musiała być 

zaopiniowana przez kuratora oświaty. Mówię dlatego niestety, ponieważ to miało się 

zmienić. To już samorządy miały decydować same o tym. Niemniej jednak głos kuratora 

oświaty tutaj będzie też w tej sprawie decyzyjnej mam nadzieję, że w końcu będzie 

pozytywny, bo nasze działania mają na celu tylko i wyłącznie dobro dzieci, tak? Już nie 

mówimy o teorii, mówimy o kilku latach funkcjonowania szkoły w Przytocznej i  

w Wierzbnie i wszyscy wiemy z doświadczenia własnego, również z tego, co mówią dzieci 

i sami rodzice, że dzieci, które trafiły z Wierzbna do szkoły w Przytocznej, już nigdzie nie 

chciały wracać do Wierzbna, a wręcz odwrotnie zaczęły osiągać zdecydowanie większe 

sukcesy, zarówno na płaszczyźnie edukacyjnej, jak i w wielu innych aspektach.  

W związku z powyższym te kierunki były dobre, to mówię dzisiaj z doświadczenia i z 

praktyki, że to co było wtedy teorią, jeszcze przełożyliśmy na praktykę i dzieci tylko na 

tym zyskały. Jak się kształcą, wychowują dzieci w klasie, gdzie jest dwoje uczniów, no to 

ja chyba Państwu nie muszę mówić. Szkoda, że tak się stało. Szkoda, że właśnie przez 

to, że nie mogliśmy zrealizować ówczesnego planu, który miał na celu ratowanie tej 

szkoły, dostosowanie jej do bieżących możliwości, no dzisiaj mamy liczbę uczniów taką 

jaką mamy. Niestety niż demograficzny zagląda nie tylko  Gminie Przytoczna, ale również 

wszystkim gminom w województwie lubuskim.  W skali kraju Państwo widzicie dane 

demograficzne, one są po prostu też przerażające. No niestety robimy wszystko, żeby 

tych dzieci rodziło się coraz więcej, ale tendencje są zupełnie odwrotne i dzisiaj jak 

bierzemy dane Głównego Urzędu Statystycznego, jak patrzymy chociażby na 

województwo lubuskie, które ma się wyludniać o jedną trzecią w przeciągu najbliższych 

30 lat, no to nie okłamujmy się, tych dzieci w szkole nie będzie. W związku z powyższym 

konieczność podjęcia tego rodzaju uchwały. Mieszkamy w małym społeczeństwie,  

w małym środowisku. Państwo doskonale wiecie o tym, bo rozmawiacie i z dziećmi, i z 

rodzicami, że większość z tych rodziców, nie mówię, że wszyscy, popierają tą inicjatywę, 

żeby dzieci z Wierzbna ze szkoły trafiły do szkoły w Przytocznej. I mam nadzieję, jeszcze 

raz powtarzam że opinia pana kuratora będzie w tej kwestii pozytywna i wszystkie te 
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oczekiwania zarówno samorządu lokalnego, jak również uczniów i rodziców w tym 

aspekcie zostaną spełnione. Ale chcemy teraz powiedzieć o bardzo pozytywnym 

aspekcie, jeśli chodzi o ten obiekt. Ja wielokrotnie Państwu mówiłem szeroko też 

omawialiśmy to na ostatniej komisji, że naszym zadaniem, a moim wręcz obowiązkiem,  

i stawiam sobie też to za sprawę honoru, będzie kwestia rzeczy takiej, żeby ten budynek 

nie skoczył tak jak inne budynki w gminie Przytoczna, gdzie zostały zlikwidowane szkoły, 

żeby pod żadnym pozorem nie trafił w ręce prywatne, ale też żeby żył, żeby nie stał pusty, 

tak jak chociażby szkoła w Lubikowie, którą staramy się zagospodarować. Niemniej 

jednak sami widzimy, jak wyglądają realia. I przedstawiłem Państwu szczegółowy plan na 

ten budynek. Oczywiście będziemy mogli go zrealizować dopiero wówczas, jak będziemy 

mieli pozytywną opinię kuratora oświaty, bo nadzień dzisiejszy to podejmujemy uchwałę 

inicjatywną i musimy czekać na zaopiniowanie. Niemniej jednak tutaj z Panią wlanie 

kierownik Alicją Majewską, pracujemy bardzo mocno nad tym, aby zaspokoić potrzeby 

naszych mieszkańców i mieszkańców naszego regionu w kwestiach chociażby z 

koniecznością powstania, w szerokim tego słowa znaczeniu, ośrodka dla osób 

autystycznych, tak, żeby taki ośrodek stworzyć, żeby tutaj zapewnić właśnie, to co mówię 

naszym mieszkańcom, jak również osobom z naszego regionu specjalistyczną opiekę, 

specjalistyczne zajęcia. Mam nadzieję, znaczy nie mam nadziei, jestem wręcz 

przekonany, że uda się zrealizować ten plan i ten budynek, ta miejscowość zyska inną, 

może nie tą samą funkcję, ale inną placówkę, z której będziemy mogli być wszyscy dumni 

i z której będziemy się wspólnie razem cieszyć. Takie są nasze plany, ambicje i cele. W 

związku z powyższym nie pozostaje Państwu nic innego, jak podajcie uchwały w tej 

sprawie i procedowanie tego w dalszym ciągu. 

Następnie głos zabrali: 

Radny Konrad Golec - Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, dwa pytania. 

Pierwsze, w związku z tym, że nie uczestniczyłem w dyskusji podczas obrad Komisji 

Edukacji, czy wszyscy rodzice zostali poinformowani o zamiarze i czy to skutecznie się 

odbyło? Drugie pytanie, czy z pracownikami obecnej szkoły w Wierzbnie, szczególnie 

obsługi, administracji oraz dydaktycznymi, zostały przeprowadzone wstępne rozmowy na 

temat ich dalszego zatrudnienia i jak to będzie wyglądało, jakie są propozycje rozwiązania 

tych spraw? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - jeżeli chodzi o skuteczne poinformowanie rodziców, tak 

jak tutaj potwierdza pani sekretarz, która zajmuje się tą sprawą, zostało to dokonane, 

skutecznie powiadomieni zostali rodzice i to jest odpowiedź na to pierwsze pytanie. Jeśli 

chodzi o drugie pytanie, są to pracownicy Szkoły Podstawowej w Przytocznej, więc to 

pytanie powinno być bardziej skierowane do Pani Dyrektor, nie do mnie. Niemniej jednak 

do tej pory podejmowaliśmy różne czynności w zakresie różnych jednostek i zawsze 

naszym priorytetem było to żeby nikt tej pracy nie stracił. No i w tym przypadku zrobimy 

wszystko też, żeby tak się stało. Czy się uda, trudno mi zagwarantować, bo pewnie trzeba 

będzie jeszcze pewnego rodzaju porozumienia podpisywać, bo to są umowy o pracę. 

Więc żeby zmienić zakres stosunku pracy, potrzebne są do tego dwie strony, zarówno 
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pracodawca, jak również pracownik. Mam nadzieję że to wszystko się uda tutaj w sposób 

płynny zrealizować. Niemniej jednak to, co mówiłem, zrobimy wszystko, aby żadna z tych 

osób nie straciła pracy. 

Radny Konrad Golec - w zasadzie to może ja bym poprosił Panią Dyrektor, aby 

przekazała tutaj podczas sesji informacje na ten temat, jaki jest plan, czy te osoby 

wstępnie wyraziły zgodę na zmianę umów i jak to w perspektywie będzie wyglądało? 

Dyrektor Szkoły Brygida Konieczna - ja myślę, że chyba z takimi już daleko idącymi 

rozmowami na temat zatrudnienia, to chyba musimy poczekać na decyzję kuratora. I w 

tym momencie nie będę opowiadała komuś jakiś bajek, jak nie wiem, jaka będzie 

ostateczna decyzja. Więc mylę, że na tą chwilę mogę powiedzieć, że pracownicy wiedzą, 

że dzisiaj jest taka uchwala tutaj procedowana na sesji rady gminy. Natomiast poczekajmy 

z decyzją kuratora oświaty i wtedy pewno będziemy rozmawiać. No tak jak tu Wójt 

powiedział. Myślę, że ludzie nie zostaną pokrzywdzeni, jak do tej pory to miało miejsce. 

 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs 

(PRZECIW), Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.98.2025 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przytoczna w 2025 roku 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.99.2025 – załącznik nr 7 do protokołu. 
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5) w sprawie przystąpienia Gminy Przytoczna do realizacji Programu "Asystent 

osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego 

- edycja 2025 realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.100.2025 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

6) w sprawie przystąpienia Gminy Przytoczna do realizacji Programu "Korpus 

Wsparcia Seniorów" na rok 2025 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.101.2025 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

7) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

uczestników w ośrodku wsparcia Klub Senior+ w Przytocznej 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar Maciąg (ZA), 

Sylwester Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr XIV.102.2025 – załącznik nr 10 do protokołu. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 7. 

W sprawach różnych Radna Żaneta Wrona zaprosiła wszystkich na uroczyste 

otwarcie drogi w Nowej Niedrzwicy. 

 

Ad 8. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

 

Protokołowała: Inspektor Anna Woźna 

 

Załączniki: 

1) listy obecności 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym 

3) informacja o realizacji Funduszu Sołeckiego za 2024 rok 

4) uchwała nr XIV.96.2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przytoczna na lata 2025-2034 

5) uchwała nr XIV.97.2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok 

6) uchwała nr XIV.98.2025 zamiaru likwidacji „Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Janusza Kusocińskiego w Przytocznej – Szkoła Filialna w Wierzbnie 

7) uchwała nr XIV.99.2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przytoczna w 2025 roku 

8) uchwała nr XIV.100.2025 w sprawie przystąpienia Gminy Przytoczna do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - 

edycja 2025 realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego 

9) uchwała nr XIV.101.2025 w sprawie przystąpienia Gminy Przytoczna do realizacji Programu 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025 

10) uchwała nr XIV.102.2025 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt uczestników w ośrodku wsparcia Klub Senior+ w Przytocznej 

 

 


